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N u hvor sæson 2009/2010 i 
bowling er overstået, er det 

tid til at se tilbage. Og jeg må sige at 
vores mission lykkedes i den grad. Vi 
skulle banke alle jyderne og især Ål-
borgenserne. Vi kunne af gode grunde 
ikke tage tre DM-mesterskaber, da to 
af vores tre hold spillede i samme ræk-
ke. Det var den berømte interne kon-
kurrence drengene mod pigerne, som 
jeg har skrevet så meget om. 
 
Desværre for drengene måtte de både i 
RM og FM nøjes med sølv da pigerne 
viste hvor guldet hørte hjemme. 
Vores stående hold klarede også skæ-
rene i RM. Efter de ikke kunne stille 
hold to gange i sæsonen, var de allige-
vel så overlegne og vandt sølv. Til FM 
var de igen så suveræne og tog guldet 
med et stort forspring til 2. pladsen. 
Lavia-København bowling ryddede 
bordet til FM. STORT tillykke til alle. 
 
Vores klubmesterpokaler fik nye ejere 
i år. Lene Lund-Sørensen var den bed-
ste for rampespillerne og Stewart måt-
te afgive sin magt på tronen gennem 3 

år til fordel for Conni Jørgensen. Hjer-
telig tillykke til vores to klubmestrer. 
 
Rampespillere: 
 
1.  Lene Lund-Sørensen 
2.  Brian Broberg 
3.  Hans Ole Noe 
4.  Kjeld Andersen 
5.  Helle Broberg 
6.  Fie Norinder 
7.  Marianne Jensen 
8.  Doris Fisch 
9.  Rene Hansen 
10. Lene Rasmussen 
11. Hektor Elgum 
 
Stående spillere: 
 
1.  Conni Jørgensen 
2.  Lars Lund-Sørensen 
3.  Hanne Hedegaard 
4.  Tommy Larsen 
5.  Hamid Victory 
6.  Stewart Munday 

Målet er nået 
for sæsonen  

Helle Broberg, formand bowling 
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Det er med stor og dyb sorg, at vi 
modtog meddelelse om, at en af 
vore sportskammerater Brit Palm-
qvist var afgået ved døden lørdag 
den 22. maj 2010. 

Brit kom til Danmark i starten af 
1960erne, hvor det var bordtennis, 
der stod hende nærmest, men da 
Brit var et meget arrangeret menne-
ske og ville sporten det bedste, 
kunne man altid komme til hende 
og spørge om hjælp, hvis man stod 
og manglede en, for at danne hold i 
f.eks.volleyball, bueskydning m.m. 

Brit havde altid travlt, men ikke 
mere end  hun kunne hjælpe alle 
andre, og det var derfor naturligt 
for Brit, at hun gav bordtennisafde-
ling en hjælpende hånd og blev 
kontaktperson for afdelingen, da de 
stod og manglede en. 

Der er mange i Lavia, der vil savne 
Brits altid gode humør, og ikke 
mindst i bordtennisafdelingen vil 
de kunne føle et stort tomrum. 

Vore tanker går i denne svære tid 
til Brits børn, svigerbørn og børne-
børn. 

Ære være Brits minde. 

Et sidste farvel. 

 

Af Finn Håkansson og Birthe H. Mogensen 
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L ørdag d. 27. marts var vi værter ved forbundsme-
sterskaberne i bueskydning. Det er faktisk et tilba-

gevendende  stævne, som vi er værter for. 
 
Vi var ikke så mange, men jeg tror faktisk, vi er en af de 
få idrætsgrene, hvor alle, uanset alder, kan deltage samti-
dig. Alderen spændte fra 6 år op til 66 år, så sig ikke, at 
bueskydning ikke er for alle uanset alder. 
 
Vi havde en rigtig hyggelig dag med mange gode resulta-
ter. Om det så var for, at vi ikke stressede os gennem 
stævnet, men gik og hyggede os med hinanden og skyd-
ningen, eller det var for at LAVIA’s formand Lykke kom på 
besøg, ja det skal være usagt, det er jo altid rart, når der 
er tilskuer til et arrangement. Jeg tror, at Lykke fik taget 
nogle billeder, så måske var det derfor, at bueskytterne 
gjorde sig ekstra umage. 

 
Tillykke med resultaterne ved dette for-
bundsmesterskab. 
 
Hasse Hansson / Formand 

Forbundsmesterskaber i 
bueskydning 
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Er der liv i universet?  
Er der liv i klubben? 

 
To store spørgsmål, der optager os alle. 

 
Jorden kalder alle med lyst til social og sportslig fritid! 

 
Findes der et sted med mulighed for at mødes i cyberspace? 

 
Ja! 
 

www.laviakbh.dk 

Lad os mødes på hjemmesiden. 
 

Se, hvad der foregår i de andre idrætsafdelinger. 
Fortæl om jeres sidste bedrifter. 

Send sjove billeder. 
Download Lavia-Nyt 

 
Er du forarget, engageret eller ved du noget -  brug tema-

siden! 
 

Send jeres indlæg, billeder eller temaer til  
 

benni.hansen@gullandsgaarden.telelet.dk 
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Referat af ekstra ordinær generalforsam‐
ling torsdag d. 29. april 2010 kl. 19.00 i 

Grøndal centret,  
mødelokale 1 + 2 

Dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent 
2. Valg af stemme udvalg (2 personer) 
3. Valg af kasserer til Lavia København for 1 
år. 
4. Valg af revisor for 1 år. 
5. Evt. 
 
Deltagere: 24 medlemmer (alle var stem‐
meberettiget). 
 
Initialer brugt under punkt 3: 
Søren Sørensen = SS 
Lykke Christensen = LC 
Helle Broberg = HB 
Mona Nielsen = MN 
Tommy Skotte Larsen = TSL 
Birthe Mogensen = BM 
Tonny Lund = TL 
Brit Palmqvist = BP 
Lene Lund‐Sørensen = LLS 
Hans Hansson = HH 
Kjeld Andersen = KA 
Brian Broberg = BB 
Frank Johannessen = FJ 
Finn Håkanson = FH 

Abdul El‐Batish = AEB 
Benni Hansen = BH 
Rene Hansen = RH 
 
Ad 1. 
‐ Søren Sørensen (SS)blev valgt som diri‐
gent. Han takkede for valget og konstatere‐
de at den ekstra ordinære generalforsam‐
ling var lovligt indkaldt. 
 
Ad 2. 
‐ Helle Broberg (HB) og Mona Nielsen (MN) 
blev valgt til stemmeudvalg. 
 
Ad 3. 
‐ Lykke Christensen (LC) fortalte at Tommy 
Skotte Larsen (TSL) efter nogle overvejelser 
gerne ville stille op igen. 
‐ Der var ikke andre der stillede op. 
‐ Birthe Mogensen (BM) ville høre om Ton‐
ny Lund (TL), fra badminton stadig ønskede 
at stille op. 
‐TL, oplyste, at han havde givet udtryk for, 
at han kun ville stille op hvis der ikke var 
andre der ville. Han oplyste videre, at tinge‐
ne havde ændret sig siden sidst og at det 
var meget sandsynligt, at han skulle flytte til 
Australien til august/september. Så han trak 
sig igen. 
‐ Brit Palmqvist (BP) ville gerne anbefale 
Lene Lund‐Sørensen (LLS) til posten. 

Ekstraordinær  
generalforsamling 2010  
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‐ LLS takkede nej. 
‐ Hans Hansson (HH) ville gerne høre 
om vi overhovedet kunne stemme på 
TSL igen, når nu han først siger fra også 
gerne vil alligevel? 
‐ BM fortalte om de samarbejdsvan‐
skeligheder der havde været det sidste 
år med TSL. 
‐ Kjeld Andersen (KA) foreslog at man 
tog nogle møder med LCH, TSL og de i 
afdelingerne der ønskede dette for at 
løse evt. uenigheder. 
‐ Brian Broberg (BB) foreslog at reviso‐
rerne evt. kunne træde til og hjælpe 
med at få regnskabet til at køre. 
‐ Frank Johannessen (FJ) fortalt også 
om de vanskeligheder der havde været 
det sidste år. Selvom han ikke selv har 
været en del af det. Han mente at TSL 
ikke magtede opgaven. 
‐ BP fortalte om de vanskeligheder hun 
havde haft her på det sidste med at få 
nogle penge og nu havde hun fået dem 
dobbelt. Hun mente, at det er som om 
at TSL ikke magtede opgaven. 
‐ TL tilbød si hjælp, hvis TSL ville have 
den. 
‐ BP foreslog at LLS også kunne hjælpe. 
‐ Finn Håkanson (FH) mente ikke der 
skulle tilknyttes en masse hjælpere. 
Hvis man valgte en kasserer, måtte 
man stole på de kunne levere varen. 
Han sagde videre at der var en person 
stillet op også måtte vi stemme om 
denne person til posten. 
‐ LC sagde var enig med FH. TSL er den 
eneste opstillede. 
‐ Abdul El‐Batish (AEB) foreslog at man 
fik en lønnet kasserer. 

‐ LLS ville gerne stille op, hvis hun fik 
løn for jobbet og det mere en det årli‐
ge vederlag. 
‐ AEB fortalte at de andre idrætsklub‐
ber han var i, gav diæter og vederlag. 
‐ LC sagde at det gjorde vi også. 
‐ BM sagde, at TSL skulle også følge 
klubbens love og retningslinjer og ikke 
bare kræve af afdelingerne. Hun sagde, 
at det skulle gælde begge veje. 
‐ AEB foreslog, at vi skulle prøve TSL ½ 
år og evaluere. 
‐ FJ sagde, at hvis det blev TSL blev han 
valgt for et år. 
‐ LLS var enig med FJ. 
‐ Kjeld mente at afdelingskassererne 
skulle mødes og snakke med TSL og LC. 
‐ LC fortalte, at nu var det sådan at der 
kun var en kasserer i klubben. Der er 
ikke nogen kasserer i afdelingerne. Der 
kun et krav i lovene om at der skulle 
være en afdelingsformand eller kon‐
taktperson i afdelingen. 
‐ BM mente, at de konti som afdelin‐
gerne søgte penge på hvert år skulle 
altså stemme overens med de konti 
som kassereren bogførte efter. 
‐ LC er enig. 
‐ Benni Hansen (BH) undrede sig over 
at der kunne være mere end en kasse‐
rer i klubben. 
‐ FH fortalte, at ifølge lovene var det 
faktisk kassereren der stod alene med 
ansvaret for regnskabet. 
‐ Rene Hansen (RH) sagde, at der nu er 
startet på en ny og et nyt regnskabsår 
var startet op. 
‐ AEB ville gerne vide hvor meget LLS 
skulle have for at være kasserer. 
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‐ LLS fortalt, at hele bestyrelsen skrev 
under på ansøgningen om tilskud fra 
folkeoplysningen. 
‐ SS lukkede talelisten og ridsede op. 
Han havde med vilje ladet folk komme 
med deres kommenterer osv., så man 
kunne komme af med sine budskaber. 
Han sagde videre, at der var kommet 
mange gode forslag der kunne arbej‐
des videre med. De kunne ligeledes 
hjælpe kassereren videre. Det var vig‐
tigt med dialog og faglig assistance hvis 
der var brug for det. 
‐ Herefter gik vi til afstemning. 
Der var 19 der stemte for Tommy Skot‐
te Larsen som kasserer, 3 imod og 4‐5 
stemte ikke. 
(Det skal siges at der var uenighed i 
stemmeudvalget om antallet af stem‐
mer). 
‐ Tommy Skotte Larsen blev valgt som 
kasserer for 1 år. 
 
Ad 4. 
‐ Brit Palmqvist fortalte, at John Larsen 
fra bordtennis, var villig til at stille om 
som revisor for 1 år. Der var ikke andre 
kandidater og John Larsen blev valgt. 
 
Ad 5. 
‐ Brit Palmqvist så gerne der var mikro‐
foner til næste generalforsamling og 
almindeligt kildevand. 
‐ Lars Lund‐Sørensen ville høre om der 
blev gjort noget ved hjemmesiden. 
‐ Benni Hansen sagde, at der komme 
ikke noget at sætte op eller rette. 
‐ Lykke Christensen gentog, hvad hun 
havde sagt et par gange i løbet af året. 

Benni Hansen er redaktør på hjemme‐
siden og Søren Sørensen på bladet. 
Ting til hjemmesiden skal sendes til 
Benni Hansen. Han kan ikke vide det 
selv. 
Forkerte adresser vil dog blive rettet 
nu. 
‐ Kjeld Andersen vil gerne vide reglerne 
omkring handicapparkering ved Grøn‐
dal centret. Det kan ikke være rigtigt at 
han skal have gæstebillet hver gang. 
‐ Birthe Mogensen har undersøgt det‐
te. Hun har tidligere fortalt om det, 
men gør det gerne igen. Hvis man hol‐
der på handicappladserne med blåt 
handicapskilt kan man holde der dob‐
belt tid, altså 10 timer. Man behøver 
kun gæstebillet, hvis man er der mere 
end 10 timer. Skiltet skal selvfølgelig 
være helt synligt. Hvis man alligevel får 
en bøde, skal man give denne til Ro‐
bert i Grøndal centret. Han tager sig af 
det. Hun vil lave indlæg om dette til 
Lavia Nyt. 
 
Søren takkede for nogenlunde god ro 
og orden. 
 
 1. maj 2010 Lykke Christensen 
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Det var så 
sommeren 

D enne udgave af formandens 
hjørne starter med en trist 

meddelelse. Brit Palmqvist afgik ved 
døden d. 22. juni i 
år. Brit har været 
et trofast medlem 
af klubben i mange 
år og har aktivt 
dyrket mange af 
klubbens idrætter 
igennem årene. De 
sidste mange år, 
var det bordtennis 
der var hendes for-
trukne idræt. Brit 
vil være savnet af 
mange i klubben . 
Der er trykt nogle 
mindeord længere 
inde i bladet. 
 
Æret være hendes minde. 
 
 
Der har siden sidste Lavia Nyt været 
afholdt 2 generalforsamlinger, en ordi-
nær og en ekstra ordinær. Vores kasse-

rer 
Tommy havde taget en beslutning om 
at stoppe som kasserer optil den ordi-
nære generalforsamling og der kunne 
ikke på denne vælges en ny. Tiden 

mellem de 2 gene-
ralforsamlinger blev 
brugt til at vende 
alle brikker og 
snakke med alle 
kandidater til kasse-
rer posten.  
 
Det endte med at 
Tommy godt ville 
forsøge sig med et 
år mere og da der 
ikke var andre kan-
didater til posten, 
blev Tommy valgt 
på den ekstra ordi-
nære generalfor-
samling. Det er på 

denne også forslag om at vi skulle be-
tale os fra det. Min holdning er den at 
så længe der er nogen der vil gøre en 
indsats frivilligt, skal dette benyttes.  
 

Fortsættes  

Lykke Christensen, formand 
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Det trods alt en klub baseret på frivil-
ligt arbejde. Det er ikke alle der er eni-
ge i valget, men flertallet stemte og 
Tommy blev valgt. 
 
Tommy og jeg har i tiden efter den eks-
tra ordinære generalforsamling arbejdet 
på at udbedre og forbedre arbejdsgan-
ge, fejl og mangler.  Vi har fortaget en 
række tiltag der skal gøre hverdagen 
lettere i bestyrelsen, for formanden, for 
kassereren osv. Vi har indkøbt compu-
tere til kassereren og formanden, så 
privat liv og foreningsliv ikke blandes 
sammen.  
 
Dermed er det blevet lettere at styre 
klubbens aktiviteter omkring bestyrel-
sen og dermed også er til gavn for hele 
klubben. Tommy og jeg vil også afhol-
de små status møder en gang om måne-
den i fremtiden for at få løst opgaver i 
klubben og evt. bump på vejen.  
 
Vi har også lavet aftale med Dan-løn, 
der i fremtiden skal styre udbetalingen 
af løn til vores lønnede trænere. Deres 
system kan også håndtere udbetalingen 
af vederlag til ulønnede trænere og det 
vil vi forsøge at implementere i løbet af 
efteråret.  Med indførelsen af dette sy-
stem kan vi minimere antallet af fejl på 
udbetalingen af lønnen og indberetnin-
gen til SKAT. 
 
 
Efter sommerferien vil jeg og Mona 
komme forbi de fleste afdelinger og 
sige hej. I samme åndedrag vil vi få 
opdateret alle medlems lister. Dette 
arbejde er allerede så småt gået i gang 
og vil bevirke en forsinkelse i udsen-

delsen af opkrævninger af kontingent. 
Bare rolig der skal nok komme en op-
krævning til jer. Der kan ved udsendel-
sen af dette Lavia Nyt og kontingent 
opkrævningerne stadig opstå fejl . Vi 
arbejder dog på at minimere disse fejl. 
Jeg hører stadig gerne for medlemmer, 
der ikke oplever at udsendelsen af La-
via Nyt og kontingent opkrævningen 
glider optimalt.  Det er sådanne hen-
vendelser der er med til at belyse fejl 
og dermed gøre vores systemer mere 
optimale. 
 
I sidste Lavia Nyt nævnte jeg, at lokale 
ansøgninger var sendt ind og nu har vi 
fået svar på disse. Alle afdelinger har 
fået de lokaler de altid har haft, også 
altså nu i den nye sæson 2010/2011. 
Spørg din afdelingsformand, hvis du er 
i tvivl om hvordan din afdelings træ-
ningstider er. 
 
Til sidst vil jeg gerne ønske alle en god 
sommer og velkommen tilbage i au-
gust/september måned. Jeg vil også 
gerne benytte lejeligheden til at ønske 
alle vores medlemmer, der har vundet 
et mesterskab, tillykke. Det er altid dej-
ligt at høre om disse og du kan læse 
mere om dem længere inde i bladet. 
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Generalforsamling 
2010  

Referat af ordinær generalforsamling torsdag d. 11. marts 2010 kl. 19.00 i Grøndal Centret i 
mødelokale 1+2 på 1. sal. 

 
Dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent 
2. Valg af stemmeudvalg 
3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
4. Forelæggelse af det reviderede regnskab for det forløbne år til godkendelse 
5. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år til godkendelse 
6. Behandling af indkomne forslag 
7. Fastsættelse af kontingent og gebyr 
8. Valg 
a. Formand for 2 år (Lykke er villig til genvalg) 
b. Næstformand/sekretær (Mona er villig til genvalg) 
c. Revisor for 2 år (Finn er villig til genvalg) 
d. Revisor suppleant for 1 år (Abdul er villig til genvalg) 
e. Redaktør for 2 år (Søren er villig til genvalg) 
f. Kasserer for 1 år (Tommy stopper) 
g. Revisor for 1 år (Martin stopper) 

Fremmødt: 25 medlemmer og 2 ikke medlemmer. 
 

Hæfte med beretning, regnskab 2009 med underskrifter fra kasserer og revisorer og budget 
2010 omdelt og der blev givet en ½ time til at gennemlæse materialet. 
 

Ad 1. 
- Der var ikke nogen der meldte sig til dirigent og Lykke Christensen (formand) måtte selv sty-
re generalforsamlingen. 
- Lykke bød velkommen og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt via Lavia 
Nyt nr. 4 i 2009. 
- Hun konstaterede ligeledes at der var 25 medlemmer tilstede, som var stemmeberettigede. 2 
tilstede om ikke var stemmeberettigede. 
- Der er kommet 2 tilføjelser til dagsordnen. Da vores kasserer har valgt at stoppe, skulle vi 

a. Eventuelt 
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have valgt en ny kasserer for 1 år. Vores ene revisor har også valgt at stoppe, så vi 
skulle ligeledes have valgt en ny revisor for 1 år. Det blev ført på dagsordnen under 
punkt 8, som underpunkt f og g. 
 

Ad 2. 
Stemme udvalg blev: Helle Broberg og Rene Hansen. 
 

Ad 3. 
- Allan Hein ville gerne vide hvor mange medlemmer vi er nu. Tommy svarede at vi 
pt. er 159 medlemmer. 
- Allan Hein ville gerne vide om vi var kommet videre med planlægningen af jubilæ-
um. Han tænkte på at hvis vi skulle have et stævne skulle vi til at booke hal tider 
osv. Lykke svarede, at det kun er blevet til små snak og udvalget har ikke afholdt 
møde endnu. 
- Allan Hein ville vide om vi havde lavet annoncer i lokalavisen for at skaffe flere 
medlemmer. Lykke svarede at det havde vi ikke, men ville tage det med i vores 
overvejelser. 
- Herefter var der ikke flere spørgsmål eller kommentarer og beretning blev god-
kendt. 
 

Ad 4. 
- Regnskab 2009 med alle poster uddelt til alle. 
- Tommy Skotte Larsen fortalte, at vi ved årets start havde vi et stort underskud på 
budgettet for 2009, men dette er ved årets slutning vendt til overskud på 23003,57kr. 
Dette skyldes at fået 2 gange tilskud fra folkeoplysningen og at afdelingerne ikke har 
brugt nær så mange penge, som de blev bevilget ved årets begyndelse. 
- Birthe Mogensen ville gerne have uddybet hvad fælleudgifter dækkede over. Tom-
my Skotte Larsen uddybede. 
- Finn Håkanson ville gerne vide om vi kunne risikere at skulle betale noget af til-
skuddet tilbage, når nu medlemstallet er faldet lidt. Tommy Skotte Larsen sagde, at 
det skulle vi nok, men det er ikke til at sige hvor meget det bliver. Det er altid en af 
usikkerhederne i regnskab og budget. 
- Hr. Larsen ville gerne vide om en del egenkapitalen var øremærket, da det ville 
være en ide når nu vi måske skulle betale noget tilskud til folkeoplysningen tilbage. 
Tommy Skotte Larsen sagde, at egenkapitalen ikke var øremærket. Igen er det svært 
at vide hvor meget vi skal betale tilbage eller om vi får mere i tilskud. 
- Birthe Mogensen oplyste, at bueskydningsafdelingen ikke kunne godkende regn-
skabet, da der var en difference på et par 100kr. Hun havde bemærkninger til 2 
punkter på regnskabet. Deres kontingent til specialforbundet, her stemte det indbe-
talte beløb ikke med det opkrævede. Og en anden post forstår hun ikke. Tommy 
Skotte Larsen oplyste at både han og revisorerne havde gennemgået regnskabet me-
get grundigt og havde ikke fundet noget. Tommy Skotte Larsen forslog, at de 2 gen-
nemgår det sammen. 
- Brian Broberg mente at revisorerne ville have fundet disse fejl og regnskabet må 
evt. gennemgås igen. 
- Abdul El-Batish mente, at det i småtings afdelingen, at diskutere dette. 
- Finn Håkanson fortalte at de havde gennemgået rigtigt mange bilag ved revisionen 
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og havde ikke fundet nogen fejl. Hen henviser dog til revisor bemærkning nr. 8. 
- Birthe Mogensen tror ikke det er en fejl, men at pengene er der et andet sted. 
- Hr. Larsen foreslog om der kunne hensættes penge til evt. tilbagebetaling til folke-
oplysningen. Lene Lund-Sørensen sagde, at dette var svært, da det aldrig var til at 
vide om vi skulle tilbagebetale eller have flere penge. 
- Herefter blev regnskabet godkendt af forsamlingen, 1 stemte imod. 
 

PAUSE 
 

Ad. 5 
- Oversigt over hvilke beløb afdelingerne får i 2010 omdelt. 
- Tommy Skotte Larsen fortalte, at det var svært at ligge budget da mange afdelinger 
sætter deres udgifter højt, uden at vide om de kommer til at bruge pengene. Det er 
også svært at finde ud af hvor meget tilskud vi får fra folkeoplysningen. Derfor bli-
ver budgettet beregnet på de højest mulige udgifter, altså værst tænkelige. 
- Finn Håkanson synes, at det var positivt at kontingent indtægter er sat højere i år 
end sidste år. Tommy Skotte Larsen sagde, at der på det sidste havde været en lille 
positiv vækst i medlemstallet. 
- Allan Hein ville gerne høre om hvordan det går med fodbold. Lykke Christensen 
svarede, at det går faktisk godt for tiden. De har 13 medlemmer. 
- Finn Håkanson efterlyste medlemstal pr. afdeling på budgettet. Tommy Skotte Lar-
sen fortalt at der har været problemer med medlemskartoteket og derfor har det ikke 
været muligt at få disse tal med på budgettet. 
- Hr. Larsen ville gerne vide hvor mange medlemmer der var i hver afdeling. 
Tommy Skotte Larsen fortalte: 
Badminton: 22 
Bordtennis: 12 
Bowling: 18 
Bueskydning: 21 
Fodbold: 13 
Snooker: 18 
Varmtvandssvømning: 27 
Volleyball: 9 
Passive: 20 
9 personer mangler at blive sat på en afdeling, efter nedbruddet på medlemskartote-
ket. 
- Birthe Mogensen ville gerne vide om det var betalende medlemmer eller alle. Tom-
my Skotte Larsen fortalte at det var alle medlemmer. 
- Herefter blev budgettet godkendt af forsamlingen, 1 stemte imod. 
 

Ad 6. 
- Der var ikke modtaget nogen indkomne forslag. 
 

Ad 7. 
- Kontingent og gebyrer fortsætter uændret. 
 

Ad 8. 
Valg: 
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  a. Lykke Christensen blev genvalgt for 2 år. 
  b. Mona Nielsen blev genvalgt for 2 år. 
  c. Finn Håkanson blev genvalgt for 2 år. 
  d. Abdul El-Batish blev genvalgt for 1 år. 
  e. Søren Sørensen blev genvalgt for 2 år. 
  f. Ingen kasserer for 1 år blev valgt. 
  g. Ingen revisor for 1 år blev valgt. 
 
- Tommy Skotte Larsen fortalte, at det havde været et rigtigt svært og hårdt år for 
ham. Han havde fået mange verbale tæsk og havde tit fået at vide at et viste Lene. 
Han synes ikke der har været respekt for at han var ny og skulle ind i det hele. Han 
indrømmer, at han også har begået fejl. Han mener dog ikke at der er villighed i dele 
af bestyrelsen for ændringer. 
- Abdul El-Batish mener, at nu har han lært noget og det næste år vil så blive nem-
mere. 
- Kjeld Andersen siger, at Tommy Skotte Larsen har fået mange tæsk, og han skal 
give det en chance igen. 
- Abdul El-Batish siger, at man ikke skal glemme, at han er ny. 
- Rene Hansen siger, at det er Tommy Skotte Larsens beslutning. 
- Lykke Christensen synes det er ærgerligt, at han stopper. 
- Allan Hein siger, at det er et stort arbejde at være kasserer i denne forening og at 
det er Tommy Skotte Larsens beslutning. 
- Abdul El-Batish mener, at vi skal se om Tommy Skotte Larsen har forsamlingens 
opbakning. 
- Helle Broberg siger, at vi ikke kan tvinge ham og det er hans beslutning. 
- Abdul El-Batish mener, at Tommy Skotte Larsen er i tvivl. 
- Tommy Skotte Larsen fortæller, at han føler at han ikke har opbakning i dele af 
bestyrelsen og det kan han ikke arbejde med. 
- Lykke Christensen fortæller at der vil blive indkaldt til en ekstra ordinær general-
forsamling, hvor der skal findes en kasserer og en revisor. Begge for 1 år. Inden den-
ne vil der også blive afholdt et bestyrelsesmøde. Hun fortæller videre at kan der ikke 
findes en kasserer, vil hun ikke fortsætte som formand. Hun kan ikke påtage sig an-
svar for både for ledelse og regnskab i denne klub og hun har ikke tid til at varetage 
begge dele. Hvis dette er tilfældet kan det være svært at se hvordan klubben skal 
fortsætte. Hun opfordrer alle afdelinger til, at snakke om løsninger på dette. Det er 
vores alle sammens ansvar, hvis klubben ikke skal lukke. 
 

Ad 9. 
- Rene Hansen forslår at vi ansætter en kasserer ude fra. Det er meget dyrt, bliver der 
sagt. 
- Tommy Skotte Larsen holder ferie i de 2 første uger af april. 
- Lykke Christensen takkede for nogenlunde god ro og orden. 
 
 
 

D. 14. marts 2010, referent Lykke Christensen 
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INDMELDELSESBLANKET 

 

LAVIA København 
- idrætsforeningen for handicappede  

 
 
Undertegnede ønsker pr. ____________ at indmelde mig i 
 
foreningens________________________ afdeling som AKTIV 
 
Navn:___________________________________________ 
 
Adresse:_________________________________________ 
 
Post nr. og by: ____________________________________ 
 
Fødselsdato: ___________ Handicap: __________________ 
 
Telefon: ____________________ Mobil: ________________ 

 
Kontingent pr. halvår kr. 350 som AKTIV over 18 år. 
Under 18 år pr. halvår kr. 175 som AKTIV 
Passivt medlemskab koster kr. 175 pr. år 

 
Sæt kryds ud for det ønskede medlemskab 
 
Har fået udleveret foreningens love   ja    nej 
 
Ønsker at få tilsendt bladet Handicapidræt   ja    nej 
 
Denne blanket klippes ud og sendes til kasserer Tommy 
Skotte Larsen, Sydhavnsgade 8, st. th.2450 SV 

 
77 89 70 72        30 49 91 98  
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NAVNE OG ADRESSER  

 
Formand 
Lykke Christensen  
Smørumvej 86, 1. tv 
2700 Brønshøj 
26 70 06 38  
lyks@webspeed.dk 
 
Næstformand/sekretær 
Mona Nielsen 
Kanslersgade 14, 2. th 
2100 Ø 
35 42 78 38; m. 28 56 00 13 
mnie@live.dk 
 
Kasserer 
Tommy Skotte Larsen 
Sydhavnsgade 8, st. th. 
2450 SV 
30 49 91 98 
tommy@cdnet.dk 
 
Medlem af FU/afdelingsformand 
Hans Hansson 
H.P. Olsens Vænge 8 
2630 Tåstrup 
43 99 32 13 
 
Medlem af FU/afdelingsformand 
Helle Broberg 
Store Krog 40 
2300 S 
32 50 13 41 m: 22 35 60 02 
broberg4@hotmail.com 
 
Suppleant 
Kjeld V. Andersen 
Højlær 30, st tv 
2605 Brøndby 
36 48 13 61 m: 26 19 13 61 
kjeldvandersen@yahoo.dk  
 
 
 

 
Badminton: 
Mona Nielsen  
35 42 78 38; m. 28 56 00 13 
mnie@live.dk 
 

Bordtennis: 
Kontakt venligst  
formand Lykke Christensen 
 
Bowling: 
Helle Broberg 
32 50 13 41; m. 22 35 60 02 
broberg4@hotmail.com  
 

Bueskydning: 
Hans Hansson  
43 99 32 13 
 

Fodbold: 
Frank Johannessen  
29 47 27 82  
FJOHANNESS@bksv.com 
 

Snooker: 
Birgit Andersen 
35 83 98 38; m. 23 73 73 81 
 
 

Varmtvandssvømning: 
Mona Nielsen  
35 42 78 38; m. 28  56 00 13 
mnie@live.dk 
 

Siddende volleyball: 
Søren Sørensen  
36 17 96 67; m. 22 64 46 81 
lindebugten@pbhome.dk  

BESTYRELSEN  AFDELINGERNE  
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Som jeg lovede ved den ekstraordinære generalforsamling 
torsdag d. 29. april 2010, har jeg nu talt med Robert, den 
daglige leder af Grøndal Centret, og parkeringsvagterne, 
og jeg kan orientere om følgende: 
 
De biler, der har det blå invalideskilt synligt i forruden kan 
holde på handicapparkeringen i 10 timer uden at få en 
parkeringsbøde (altså dobbelt tid). Skulle man mod for-
ventning få en bøde, skal man, ifølge Robert, aflevere den 
til ham, og så vil Robert tage sig af den.  
 
Hvis man holder på de almindelige parkeringspladser med 
invalideskilt synligt i forruden, må man kun holde der i 5 
timer. 
Så skulle alle misforståelser vist være ryddet af vejen. 
 
Birthe Mogensen 

HANDICAPPARKERING  
 

I GRØNDALS CENTER 
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Kære læser 
 

Det var så den som-
mer. På godt og ondt. 
 

Jeg starter med at 
undskylde, at blevet 
er blevet stærkt for-
sinket. Det er der for-
skellige grunde til. 
 

Hvis man er til sol og 
varme, så har det væ-
ret alle tiders sommer, 
som endnu i skriven-
de stund strækker sig 
ind i august måned.  
 

Den stærke varme i 
juli måned betød 
mange indre dialoger 
med sig selv om man 
skulle sidde inde og 
se VM og Tour de 
France eller om man 
skulle finde en plads i 
skyggen med dagens 
avis eller en god kri-
mi.  
 

Personligt har jeg fe-
set frem og tilbage 
mellem den svale 
skygge og den hede 
TV-stue.  
 

Nå, men jeg fik set de 
fleste højdepunkter 
samtidig med at jeg 
fik læst et par krimier. 
 

Fra sommerens læs-

ning vil jeg gerne anbe-
fale en enkelt bog. Det  
er krimi, og jeg tror, at 
man kan få den som 
lydbøger. Så er man fri 
for at bladre i bogen. 
 

Den er skrevet af Jussi 
Adler-Olsen og hedder 
”Flaskepost fra P” og 
handler om politikom-
missær Carl Mørck og 
hans meget specielle 
assistent Assad, der ved 
et tilfælde kommer i 
besiddelse af en flaske-
post fra nogle drenge, 
som blev bortført en-
gang i 90-erne. Herfra 
tager en hæsblæsende 
historie start. Bogen er 
meget spændende og 
det er svært at lægge 
bogen fra sig. 
 
God læsning 
 
Søren 
 
 

Lavia - Nyt 
 
udgives af  
Lavia, København. 
Idrætsforening for handi-
kappede. 
 
Redaktion 
 
Søren Sørensen (ansv.)  
Benni Hansen 
 
Forside 
 
Fotos www.dr.dk 
 
Annonceekspedition 
 
Søballevej 2 D, Veng 
8660 Skanderborg 
Tlf. 86 95 05 92 
 
Tryk 
 
FL Tryk 
 
Stof til Lavia - Nyt 
 
Søren Sørensen  
Lindebugten 70 
2500 Valby 
Tlf. 36 17 96 67 
Mobil: 22 64 46 81 
E-mail:  
lindebugten@pbhome.dk 
 
Næste nummer udkom-
mer medio juli 2010. 
 
Deadline for indlevering 
af stof er d. 1.10.2010 
 
Manuskripter bedes 
fremsendt via e-mail. 
Vedhæftede filer i 
Word-format. 
 
Hvis det ikke er muligt, 
da helst på en CD med 
vedlagt udskrift. 
 
Hvis du ikke råder over 
en PC, så ring til mig. 
 
Artikler i Lavia-Nyt dæk-
ker ikke nødvendigvis 
redaktionens eller Lavia 
Københavns synspunk-
ter. 
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Lån kameraet og tag nogle billeder fra en træningsaften 
eller en turnering. 
 

Har du et indlæg eller en god ide, så kontakt os  
 

 
ring   

 
send en mail 

 
send et brev 

 
 

 

Eller kontakt os tirsdag ml. 18 og 20  
i Grøndalscentret, Hal K. 

 
 

Det er bare om at komme i gang  
- din dovne hund! 

Benni 
32 59 44 49 
benni.hansen@gullandsgaarden.telelet.dk 

Søren  
36 17 96 67  

lindebugten@pbhome.dk  
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Den. 8. – 16. maj 2010 afholdtes 
Continental Cup i siddende volley-
ball for kvinder, Eupatoriya, Cri-
mea, Ukraine. 

Der var 5 hold: Ukraine, Litauen, 
Rusland, Tyskland og Polen. 

I denne turnering var det tilladt at 
spille med 2 minimals og 2 raske 
kvinder samtidig på banen. 

Til VM og EM er det kun tilladt at 
spille med  1 minimals. Alle hold 
har første dag haft med 1 kamp og 
den anden dag 2 kampe. Vi spillede 

2 runder, og der var nok kampe  til 
alle hold. Det var en rigtig god for-
beredelse til VM, som afholdes i 
juli måned i Oklahoma. 

Organiseringen af stævnetvar rigtig 
god. Vi boede på et hotel, som var 
bygget helt specielt til handicappe-
de. Sportshallen var kun 7 minutter 
fra hotellet. Det var en ny stor hal. 
Vi havde også tid til at more os. 
Hotellet lå 2 minutter. fra Sorteha-
vet.  Vandet var 16 grader Celsius. 
Det var varmt nok til at svømme i. 
Nogle af kvinderne fra de tyske og 

God forberedelse til VM i Oklahoma i juli. 

Fortsættes  

AF Tanja  Loetzke 

Clic
k t

o buy N
OW!

PDF-XChange

w
w

w.tracker-software

.c
omClic

k t
o buy N

OW!
PDF-XChange

w
w

w.tracker-software
.c

om

http://www.tracker-software.com/buy-now
http://www.tracker-software.com/buy-now


polske hold svømmede hver dag 
efter kampene. 

Maden i Ukraine er anderledes end i 
Tyskland og i Danmark. Vi fik kød 
3 gange om dagen og flasker med 
vand, da man ikke må drikke vandet 
fra hanen. 

Resultatet blev: 

1. Ukraine 
2. Rusland 
3. Tyskland 
4. Litauen 
5. Polen 

 

 

 

Jeg er sikker 
på, at alle hol-
dene var glade 
for denne tur-
nering. 

Clic
k t

o buy N
OW!

PDF-XChange

w
w

w.tracker-software

.c
omClic

k t
o buy N

OW!
PDF-XChange

w
w

w.tracker-software
.c

om

http://www.tracker-software.com/buy-now
http://www.tracker-software.com/buy-now


I  midten 
af juni 

drog volleyball 
holdet atter en-
gang til stævne i 
Hamburg. Det 
var et noget am-
puteret hold der 
drog af sted, 
nemlig kun 7 
spillere.  Vi fik 
dog spillet noget godt volleyball og 
meget volley.  
 
Der var 15 deltagende hold til 
stævnet fra alle dele af Europa. For 

en 

gangs skyld var der også optil flere 
hold vi kunne spille op med og det 
blev da også til 2 sejre. Mange af 
disse hold vi kunne spille op med 
kommer fra England. De oplever et 
sandt boom af hold i England i dis-
se år. Det skyldes at der skal afhol-
des ol i London i 2012 og derfor 
skal alle kræfter sættes ind på at 
bygge en godt landshold op.  Man-
ge af de hold der kommer fra Eng-
land er en del af en rask klub og har 
dermed mulighed for at samarbejde 
med rask volleyballen.  Det bliver 
interessant at følge udviklingen i 
England. 

 
 

Lykke Christensen, træner (den lille positive) 

Fortsættes  

Volley i Hamburg 
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Vores 2 sejre 
kom da også 
mod 2 engelske 
hold og kom alle 
om søndagen. Så 
vi er ubesejret en 
hel dag.  Vi spil-
lede godt om 
søndagen. For 
den sags skyld 
også om lørda-
gen.  

 
Problemet er at der er mange hold 
med til en sådan turne-
ring, som er bedre end os 
og derfor vil vi altid ligge 
og kæmpe i bunden af 
den gruppe vi kommer i. 
Søren var inde på noget 
rigtigt da han sagde, at 
man skulle lade alle hold 
seede sig selv inden et 
sådan stævne, så man 

kunne fordele holde-
ne efter styrke i for-
skellige puljer og 
dermed få nogle flere 
lige kampe over en 
hel weekend. 
 
Lørdag aften bød 
som altid på spisning 
på den lokale restau-
rant.  I år havde vi 
sikret os plads foran 

hus alteret i restauranten. Der var 
nemlig VM fodbold med Danmark. 

De skulle spille deres anden pulje 
kamp ved VM.   
 
 

Fortsættes  
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Efter vi havde iført os vores røde 
spillebluser, indfundet os i restau-
ranten og budt 5 euro alle sammen 
på resultatet af kampen, var vi klar 
til at heppe Danmark til sejr og den 
fik vi jo som bekendt. Benni gætte-
de rigtigt på resultatet og vandt pul-
jen på 55 euro. Den donerede han 
med det samme til fælles druk. Ikke 

dårligt. Puljen kom op på så meget, 
fordi vores gode venner fra Norge 
også havde bestilt bord ved siden af 
os og ville være med i legen.  
 
Om det var fordi de gerne ville 
mærke lidt af hvordan det er at væ-
re til VM, fortæller historien ikke 
noget om.  

Fortsættes  
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En hyggelig aften blev 
det og vi er glade for at 
restauranten havde lyst til at 
have en flok tossede danske-
re på besøg, som larmede en 
del. 
 
Herunder kan du se resulta-
terne af vores kampe. 
 
Loughborough – Lavia  2 – 0 
(26-24, 25-15) 
Wroczlaw – Lavia 2 – 0 (25-9, 
25-9) 
Hamburg – Lavia  2 – 0 (26-24, 
25-4) 

 
Leipzig – Lavia  2 – 0 (25-14, 25-
20) 
Lions – Lavia   0 – 2 (13-25, 
8-25) 
Lynx – Lavia   1 – 2 (25-23, 
18-25, 7-15) 
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